
  

 

 

Schriftelijke vragen 

Aan:    College van B&W van de gemeente Schagen 

Onderwerp:   Recyclebare bekers Paasvee 

Datum:  27 maart 2024 

 

GroenLinks Schagen heeft naar aanleiding van het bekertjesbeleid tijdens de Paasvee in 
Schagen de volgende opmerkingen en vragen.  

Op last van nieuwe wetgeving is tijdens dit evenement gebruik gemaakt van een circulair 
systeem, waarbij bekers retour komen en geschikt zijn voor hoogwaardige recycling.  

Het is ons opgevallen dat, naarmate het evenement vorderde, er veel plasticbekers op 
de straat lagen en dus ongeschikt waren voor hoogwaardige recycling. Cijfers zijn ons 
onbekend en het is niet duidelijk of het project volgens de regels is verlopen.  

Daarom heeft GroenLinks de volgende vragen aan de wethouder: 

1. Hoe wordt dit bekertjesbeleid ten aanzien van de Paasvee geëvalueerd? 
2. Zijn er cijfers bekend van het aantal bezoekers ten opzichte van het aantal 

gebruikte wegwerpbekers?  
3. Is de ondernemers gevraagd hoe zij dit hebben ervaren en hoe zij denken dit 

beleid nog beter uit te kunnen voeren of dat er wellicht wordt overgestapt op hard 
cup beker.   

Tussentijdse beantwoording  

Het bekertjesbeleid wordt door de SES geëvalueerd. Op dit moment zijn er bij ons nog 
geen cijfers of ervaringen vanuit de SES bekend. Binnenkort vindt er een evaluatie plaats 
met de SES over het evenement. Wij zullen uw vragen bij deze evaluatie meenemen.  Na 
de evaluatie komen wij bij u terug met de antwoorden.   

Uw reactie zie ik graag tegemoet.  

 

Met vriendelijke groeten,  

Ben Sintenie 

Fractie GroenLinks Schagen 

  

 

 


